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Vragen aan lijsttrekkers voor de Gemeenteraadsverkiezingen 2022 in Heeze-Leende inzake Kapelstraat 48 

in Heeze en algemene visie met betrekking tot erfgoed. 

 

Partij : D66 heeze-leende 

Naam: Pieter van der Stek, Mark Klerks 

 

1. Bent u voor het behoud van Kapelstraat 48 in zijn huidige vorm (na 

restauratie/renovatie)?  

  

☒ ja       

☐ nee 

(slechts één antwoord aankruisen) 

 

2. Zo ja, bent u bereid om daar (binnen het kader van de wet) al het mogelijke voor te 

doen?  

 

☒ ja       

☐ nee 

(slechts één antwoord aankruisen) 

 

3. Bent u bereid om zich in te zetten voor het plaatsen van Kapelstraat 48 op de 

gemeentelijke monumentenlijst?  

 

☒ ja       

☐ nee 

(slechts één antwoord aankruisen) 
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4. Indien uiteindelijk – na serieus onderzoek - zou blijken dat behoud van Kapelstraat in 

zijn huidige vorm niet mogelijk zou zijn, welke optie kiest u dan voor het pand? 

 

☒  in ieder geval behoud voorgevel, zodat het huidige 

dorpsgezicht niet wordt aangetast   

☐   behoud gevel, maar de nieuwbouw achter de gevel mag hoger 

worden dan het huidige gebouw 

 ☒    sloop en nieuwbouw, mits het binnen het bestemmingsplan 

past 

 ☐    sloop en nieuwbouw volgens het huidig ingediende plan 

  

(slechts één antwoord aankruisen) 

 

5. Vindt u dat er in de afgelopen decennia te veel gebouwen in de kern van Leende en 

vooral van Heeze zijn verdwenen waardoor het dorpsgezicht is aangetast?  

☐ ja       

☐ nee 

(slechts één antwoord aankruisen) 

 

6. Bent u bereid om zich actief in te zetten voor het behoud van het erfgoed en de 

dorpsgezichten in de gemeente Heeze-Leende in het algemeen, daarvoor een 

concreet plan te (laten) ontwikkelen en daarmee in 2022 aan te vangen? 

 

☒ ja       

☐ nee 

(slechts één antwoord aankruisen) 

 

Ruimte voor een eventuele nadere toelichting: 

Ons antwoord bij vraag 2 geldt vooral voor het doen van inspanning en inzet van mensen en 

contacten, dit geldt minder voor het beschikbaar maken van financiële middelen door de 

gemeente. Voor betreft dit laatste zouden we  wel een eventueel particulier initiatief willen 

steunen, waarmee deze middelen beschikbaar zouden komen. 

 

Het antwoord op vraag 5 moeten wij u schuldig blijven, omdat we geen volledige kennis hebben 

van de gesloopte gebouwen in onze gemeente. 

Wel zijn we vóór het maximaal behouden van bestaande gebouwen, uit het oogpunt van 

cultureel of historisch erfgoed, gezichtsbepalende gebouwen en (niet in de laatste plaats) 

hergebruik van bestaande gebouwen in het licht van duurzaamheid en circulaire economie. 
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Bijvoorbeeld de huidige slechte onderhoudsstaat van het oude Sint Maartenshuis en het feit dat 

hier veel van de originele elementen zijn verdwenen, zouden we graag anders zien. Een wens 

van ons is, om dit in ‘oude staat’ te herstellen en te bestemmen voor een centrum voor de 

jongere inwoners, geheel in de trant van de oorspronkelijke doelstelling, namelijk verbinden en 

betrekken. 

 

Daarmee geven we ook een overtuigend “ja” op vraag 6. 

 

 

+++++ 


